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Protokół Nr II/2024 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 13 maja 2024 r. w sali spotkań Centrum Kulturalno-Bibliotecznego                   

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

Obrady trwały od godz. 1000 do godz. 1200 

 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- 15 radnych. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta, Skarbnik i Sekretarz  Gminy oraz 

pracownicy urzędu. 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 4 do nr 8 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.    

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrego Miasta. – 

druk nr 1 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich Rady Miejskiej w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 

oraz ustalenia jej przedmiotu działania i składu. – druk nr 2 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej przedmiotu działania i składu. 

– druk nr 3 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej składu. – druk nr 4 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej składu.– 

druk nr 5 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad.    

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Gustaw Pietrulewicz Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 

10.00 otworzył II - ą sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 
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Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

Z uwagi na to, że nikt nie zgłosił żadnych propozycji do porządku obrad, w związku z tym 

przystąpiono do jego realizacji. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z ostatnich sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił i poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu                                  

z ostatniej sesji  Rady Nr I/2024 z dnia 7 maja 2024 r. bez odczytywania, z uwagi na jego 

objętość.  

Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” i 1 głosie „przeciwnym” przyjęła wniosek 

większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zgłosił i poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

protokołu Nr I/2024 z 7 maja 2024 r.   

Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła 

wniosek większością głosów. 

 

Radny Arkadiusz Taraszkiewicz zabierając głos wyjaśnił, że w pierwszym głosowaniu 

głosował „przeciw” a w drugim „wstrzymał się” od głosu, ponieważ nie miał możliwości 

zapoznać się z treścią protokołu. W związku z tym radny zaproponował, aby protokoły z sesji 

Rady przesyłać wraz z materiałami sesyjnymi na skrzynki mailowe radnych.  

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrego Miasta.   

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Sekretarz Gminy Zenon 

Połocki. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Wiceprzewodniczący Radny Janusz Filipkowski zabierając głos poruszył temat liczby 

mieszkańców Gminy Dobre Miasto a następnie zgłosił wniosek, aby wynagrodzenie 

burmistrza ustalić następująco: 

- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 10.000,00 zł 

- dodatek funkcyjny w kwocie 3.000,00 zł 

- dodatek specjalny w wysokości 30% 

 

Radna Magdalena Kowalska poparła wniosek radnego Janusza Filipkowskiego.  

 

Radny Jakub Wilk zaproponował, aby wynagrodzenie burmistrza pozostawić na 

dotychczasowym poziomie, z uwagi na uchwalone wydatki w budżecie gminy na ten rok. 

 

Radny Krzysztof Strękowski zabierając głos poinformował, że z propozycji radnego Janusza 

Filipkowskiego wynika, że Pani burmistrza otrzymywałaby wynagrodzenie w kwocie 

16.900,00 zł. Natomiast poprzedni burmistrz Jarosław Kowalski otrzymywał wynagrodzenie     
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w kwocie 17.420,00 zł i jeżeli wynagrodzenie miałoby pozostać na tym samym poziomie to 

radny takie wynagrodzenie proponuje.  

 

Sekretarz Gminy zabierając głos poinformował o liczbie mieszkańców z gminnej ewidencji 

ludności, która różni się od danych GUS podawanych w banku danych lokalnych.  

Na dzień 30 czerwca 2023 r. liczba ludności według GUS wynosi 15.074 osób, w związku                          

z tym do czasu przesłania nowych danych przez GUS Gmina Dobre Miasto mieści się                                 

w widełkach od 15 do 100 tysięcy mieszkańców. 

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos poinformowała, że na stronie BIP w statystyce 

ludności na dzień 31 grudnia 2023 r. jest wykazane 14.717 mieszkańców. 

 

Pan Sekretarz jeszcze raz powtórzył, że liczba ludności z gminnej ewidencji ludności różni się 

od danych GUS, w związku z tym trzeba poczekać do 17 czerwca, gdy GUS poda nowe dane. 

  

Następnie Pan Sekretarz przedstawił wysokość wynagrodzenia poprzedniego burmistrza:  

- wynagrodzenie zasadnicze - 8.344,00 zł 

- dodatek funkcyjny - 2.760,00 zł 

- dodatek specjalny w kwocie - 3.331,20 zł  

 

Radny Tomasz Gajowniczek zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy 12 

głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek 

większością głosów.   

 

Następnie przystąpiono do głosowania wniosków zgłoszonych przez radnych: 

 

I wniosek zgłoszony przez Wiceprzewodniczącego Rady Janusza Filipkowskiego, aby 

wynagrodzenie burmistrza ustalić następująco: 

- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 10.000,00 zł 

- dodatek funkcyjny w kwocie 3.000,00 zł 

- dodatek specjalny w wysokości 3.900,00 zł 

                                           Razem: 16.900 zł 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy 13 

głosach „za” i 2 głosach „przeciwnych” przyjęła wniosek większością głosów.   

  

Ponieważ I wniosek uzyskał 13 głosów „za”, w związku z tym Przewodniczący Rady 

stwierdził, że bezzasadne jest głosowanie II wniosku zgłoszonego przez radnego Jakuba Wilka. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrego Miasta – 

odczytał wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek. 
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Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Dobrego Miasta.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich Rady Miejskiej w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 

oraz ustalenia jej przedmiotu działania i składu.   

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Gustaw Pietrulewicz informując, 

że na podstawie art. 24 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst 

jednolity Dz. U. z 2024 r. poz. 609) radny jest obowiązany brać udział w pracach rady gminy           

i jej komisji oraz innych instytucji samorządowych, do których został wybrany lub 

desygnowany. 

Następnie przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały z ustalonym przedmiotem działania 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Obszarów Wiejskich, w związku z tym zapytał 

radnych, czy są jakieś inne propozycje? 

 

Wiceprzewodniczący Radny Janusz Filipkowski zabierając głos zgłosił wniosek, aby w §2. 

do zdania ustala się, że przedmiotem działania Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich będą: budżet i finanse gminy, ład przestrzenny dopisać - zagadnienia 

gospodarcze gminy, w tym  w szczególności, itd. Natomiast należy wykreślić rozwój obszarów 

wiejskich. 

 

Pani Burmistrz Beata Harań odnosząc się do propozycji wiceprzewodniczącego przypomniała, 

że do tej pory działały trzy Komisje Rady i skoro zapadła decyzja o połączeniu Komisji Budżetu 

z Komisją Rozwoju Obszarów Wiejskich to zakres tych komisji należy zostawić. 

 

Radny Mariusz Borek poparł wypowiedź Pani burmistrz. 

 

W związku z tym radny Janusz Filipkowski wycofał swój wniosek w sprawie wykreślenia                        

z przedmiotu działania Komisji zadania dotyczącego rozwoju obszarów wiejskich. 

 

Radny Tomasz Gajowniczek odnosząc się do wniosku zgłoszonego przez radnego Janusza 

Filipkowskiego w sprawie dopisania słów: „w tym w szczególności”, zauważył, że tak 

zbudowane zdanie może spowodować to, że Komisja będzie sobie uzurpowała zadania                              

z przedmiotu działania Komisji Oświaty.  

 

Radca Prawny Magdalena Rekosz-Idziak zabierając głos poinformowała, że Rada powinna 

ustalić zakres działania Komisji bez żadnych domysłów, czyli powinna konkretnie wskazać, 

czym Komisja będzie się zajmować.  

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos wnioskował, aby projekt uchwały pozostawić  

w pierwotnej wersji, bez wprowadzania żadnych zmian.  
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Radni Małgorzata Konczalska, Magdalena Kowalska i Jarosław Borowik poparli 

propozycję radnego Mariusza Borka. 

 

Z uwagi na to, że radni nie zgłosili żadnych innych propozycji do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia przedmiotu działania Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

przystąpiono do głosowania wniosku zgłoszonego przez wiceprzewodniczącego Janusza 

Filipkowskiego. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy 3 

głosach „za”, 8 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” odrzuciła wniosek 

większością głosów.  

  

Następnie przystąpiono do ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu, Gospodarki i 

Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę na czas ustalenia składu komisji.  

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady Rady i poprosił wiceprzewodniczącego 

Rady Mariusza Borka o przedstawienie propozycji składu osobowego Komisji Budżetu, 

Gospodarki i Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek odczytał propozycję składu Komisji Budżetu, 

Gospodarki i Rozwoju Obszarów Wiejskich: 

 

1)   Mariusz Borek 

2)   Tomasz Iwanek 

3)   Małgorzata Konczalska 

4)   Magdalena Kowalska 

5)   Marcin Lisowski  

6)   Barbara Michniewicz 

7)   Krzysztof Strękowski 

8)   Arkadiusz Taraszkiewicz 

9)   Kamil Tracewicz 

10) Jakub Wilk  

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny odnośnie formy głosowania, aby skład 

Komisji przegłosować blokowo.  

 

Przewodniczący Rady wniosek formalny poddał pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, 

przy 15 głosach „za” przyjęła jednogłośnie.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie skład Komisji Budżetu, Gospodarki i 

Rozwoju Obszarów Wiejskich. Rada w drodze głosowania, przy 15 głosach „za” przyjęła 

jednogłośnie.  
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W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Obszarów 

Wiejskich Rady Miejskiej w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia 

jej przedmiotu działania i składu – odczytał wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Społecznej Rady Miejskiej                                    

w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej przedmiotu działania 

i składu.   

 

Przewodniczący Rady Gustaw Pietrulewicz poinformował, że radni otrzymali projekt 

uchwały z ustalonym przedmiotem działania Komisji Społecznej, w związku z tym zapytał 

radnych, czy są jakieś inne propozycje? 

 
Wiceprzewodniczący Janusz Filipkowski wnioskował, aby w projekcie uchwały w §2. do 

zdania ustala się, że przedmiotem działania Komisji Społecznej będą: sprawy ustrojowe gminy, 

dopisać –  „w tym w szczególności”, itd. Natomiast z przedmiotu działania Komisji Społecznej 

– edukacja publiczna skreślić słowo publiczna i zostawić samą edukację.  

 

Wiceprzewodniczący Mariusz Borek wnioskował, aby w §2. dopisać: kultura fizyczna – i 

sport oraz do zdania: prawo, bezpieczeństwo, dopisać – i porządek publiczny. 

 

Radny Arkadiusz Taraszkiewicz poparł wniosek radnego Janusza Filipkowskiego, aby 

edukację publiczną rozszerzyć o szkoły niepubliczne. Natomiast jest przeciwny wpisaniu do 

przedmiotu działania Komisji słów –„ w tym w szczególności”.  

 

Radny Jarosław Borowik wnioskował, aby projekt uchwały pozostawić w pierwotnej wersji, 

bez wprowadzania żadnych zmian.  

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos poparł wypowiedź radnego Arkadiusza Taraszkiewicza 

i poinformował, że podtrzymuje swój wniosek. 

 

Radny Tomasz Gajowniczek odnosząc się do wniosku radnego Janusza Filipkowskiego 

zaproponował, żeby słowo edukacja zastąpić słowem oświata. Następnie radny poinformował, 

że jego zdaniem sprawy ustrojowe gminy to prawo, W związku z tym zgłosił poprawki w formie 

wniosku do przedmiotu działania Komisji. 

 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych innych propozycji Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie zgłoszone wnioski: 

 

Pierwszy wniosek najdalej idący, zgłoszony przez radnego Jarosława Borowika, aby projekt 

uchwały pozostawić  w pierwotnej wersji, bez wprowadzania żadnych zmian.  
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Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy                            

3 głosach „za”, 11 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” odrzuciła wniosek 

większością głosów.  

 

I wniosek zgłoszony przez radnego Janusza Filipkowskiego, aby rozszerzyć zakres działania 

Komisji wpisując po słowach: sprawy ustrojowe gminy –  „w tym w szczególności”. 

  

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy                            

2 głosach „za”, 9 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” odrzuciła wniosek 

większością głosów.  

 

II wniosek zgłoszony przez radnego Janusza Filipkowskiego, aby w projekcie uchwały                                 

z przedmiotu działania Komisji Społecznej – edukacja publiczna skreślić słowo publiczna                              

i zostawić samą edukację. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy                            

11 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek 

większością głosów.  

 

Wniosek radnego Mariusza Borka, aby do zdania: kultura fizyczna, dopisać: – i sport oraz do 

zdania: prawo, bezpieczeństwo, dopisać – i porządek publiczny. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy                            

14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła wniosek większością głosów. 

 

Z uwagi na to że radny Tomasz Gajowniczek wycofał swój wniosek, wniosku nie głosowano.  

 

Następnie na prośbę Przewodniczącego Rady, wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek 

odczytał przedmiot działania Komisji Społecznej z przyjętymi przez Radę poprawkami. 

 

„Ustala się, że przedmiotem działania Komisji Społecznej będą: sprawy ustrojowe gminy, 

edukacja, kultura, promocja gminy, kultura fizyczna i sport, turystyka, współpraca                                       

z organizacjami pozarządowymi, ochrona zdrowia, pomoc społeczna, prawo, bezpieczeństwo i 

porządek publiczny.”. 

 

Przewodniczący Rady przedmiot działania Komisji Społecznej poddał pod głosowanie. Rada 

w drodze głosowania, przy 15 głosach „za” przyjęła wniosek jednogłośnie.  

 

Następnie przystąpiono do ustalenia składu osobowego Komisji Społecznej. 

 

Z uwagi na to że radni podczas przerwy wpisali się do wszystkich Komisji Rady, w związku                   

z tym Przewodniczący Rady poprosił wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Borka                                      

o przedstawienie propozycji składu osobowego Komisji Społecznej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek odczytał propozycję składu Komisji Społecznej: 
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1)  Jarosław Borowik 

2)  Janusz Filipkowski 

3)  Tomasz Gajowniczek 

4)  Beata Kurek 

5)  Gustaw Pietrulewicz 

 

Przewodniczący Rady skład Komisji Społecznej poddał pod głosowanie. Rada w drodze 

głosowania, przy 15 głosach „za” przyjęła jednogłośnie.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Społecznej – odczytał wiceprzewodniczący 

Rady Mariusz Borek. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Społecznej Rady Miejskiej                                    

w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej przedmiotu działania 

i składu Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy 

15 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                                    

w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej składu. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Gustaw Pietrulewicz informując, 

że w statucie gminy jest zapis, że Komisja Rewizyjna może liczyć od  3 do 5 osób. W związku 

z tym, jeżeli do powyższej Komisji zapisze się więcej, niż 5 radnych należy przeprowadzić 

głosowanie i pięciu radnych, którzy uzyskają największą ilość głosów wejdzie w skład ww. 

komisji. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o ustalenie liczby osób w Komisji 

Rewizyjnej, proponując 5 osób.  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy                            

15 głosach „za” przyjęła wniosek jednogłośnie.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Borka                                      

o przedstawienie propozycji składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek odczytał propozycję składu Komisji 

Rewizyjnej: 

1)  Jarosław Borowik 

2)  Tomasz Gajowniczek 

3)  Tomasz Iwanek 

4)  Magdalena Kowalska 

5)  Jakub Wilk 
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Przewodniczący Rady skład Komisji Rewizyjnej poddał pod głosowanie. Rada w drodze 

głosowania, przy 15 głosach „za” przyjęła jednogłośnie.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej – odczytał 

wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                                    

w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej składu 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy 15 głosach 

„za” podjęła uchwałę jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej składu. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Gustaw Pietrulewicz informując, 

że w statucie gminy jest zapis, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji może liczyć od  3 do 5 

osób. W związku z tym, jeżeli do powyższej Komisji zapisze się więcej, niż 5 radnych należy 

przeprowadzić głosowanie i pięciu radnych, którzy uzyskają największą ilość głosów wejdzie  

w skład ww. komisji. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o ustalenie liczby osób w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji proponując 5 osób.  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy                            

15 głosach „za” przyjęła wniosek jednogłośnie.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Borka                                      

o przedstawienie propozycji składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek odczytał propozycję składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji: 

 

1)  Małgorzata Konczalska 

2)  Beata Kurek 

3)  Barbara Michniewicz 

4)  Krzysztof Strękowski 

5)  Arkadiusz Taraszkiewicz 

 

Przewodniczący Rady skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poddał pod głosowanie. Rada 

w drodze głosowania, przy 15 głosach „za” przyjęła jednogłośnie.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 



10 

 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – odczytał 

wiceprzewodniczący Rady Mariusz Borek. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Dobrym Mieście na okres kadencji 2024 – 2029 oraz ustalenia jej składu 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. Rada w drodze głosowania, przy 15 głosach 

„za” podjęła uchwałę jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.9. Wolne wnioski. 

 

Pani Burmistrz zabierając głos zaprosiła wszystkich radnych oraz mieszkańców gminy na 

Powiatowy Piknik Strażacki połączony z Dobromiejskim Dniem Dziecka, który odbędzie się 

18 maja 2024 r.  na placu obiektu OTL, przy stadionie. 

 

Ad.10. Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął  II –ą sesję Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w obradach Rady. 

 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko                                                                            Przewodniczący 

    Rady Miejskiej 

  /-/ 

Gustaw Pietrulewicz 

          

    

    

 

 


